Sylvia Lee 李曉華大律師

Barrister-at-Law | Mediator (CEDR)



Rm 2105, Tower One, Lippo Centre 89 Queensway, Admiralty, Hong Kong T: (852) 2105 8400 F: (852) 2690 0123 E: SHWL05@gmail.com

Professional Qualifications

Call: 2005 (HK)

CEDR Accredited Mediator, 2010

Profile

Sylvia worked in the IT and investment banking field before joining the bar in 2005. Her practice covers a broad range of civil and criminal litigation, particularly in personal injuries, employee's compensation, company, building management, probate, and matrimonial. She has conducted civil and criminal appeals in both Chinese and English at the High Court and at the Court of Appeal.

Since becoming a CEDR accredited mediator in 2010, Sylvia has received regular appointments as mediator in a range of areas, including general contract, family disputes, personal injuries, defamation, partnership, Inheritance (Provision for Family and Dependants) Ordinance, and land.

Education

LL.M., University of Hong Kong MA, University of Cambridge PCLL, City University of Hong Kong BA – Financial and Economics Studies, University of Western Ontario

Selected Cases

<u>HKSAR v. Ng Chin Yue Wilson and another</u> [2015] 2 HKLRD 565, HCMA 684/2013 <u>HKSAR v. CKS</u> [2012] 3 HKLRD 588, CACC472/2010 <u>HKSAR v. Ho Wing Yin</u> [2010] 2 HKLRD 343, CACC50/2009

Memberships & Appointments

- Torture Claims Appeal Board (2023 Present)
- Private Columbaria Appeal Board, member (2023 Present)
- Immigration Tribunal, Chief Adjudicator (2022 Present)
- Advisory Committee on Admission of Quality Migrants and Professionals, Member (2020 Present)
- Transport Tribunals' Panel, Chairman (2019 Present)
- Municipal Services Appeals Board, Vice-Chairman (2019 Present)
- Registration of Persons Tribunal, Adjudicator (2019 Present)
- Independent Police Complaints Council, Council Member (2017 2023)
- Immigration Tribunal, Deputy Chief Adjudicator (2016 2022)
- Disciplinary Committee of the Estate Agents Authority, Board-appointed Member (2014 2020)
- Appeal Panel (Housing), Member (2013 2019)
- Transport Tribunals' Panel, Member (2013 2019)
- Immigration Tribunal, Adjudicator (2012 2016)
- HKSAR Passports Appeal Board, Member (2011 2017)
- Obscene and Indecent Articles, Adjudicator (2010 − 2019)

Languages

English, Cantonese, Mandarin

SYLVIA LEE 李晓华

执业大律师 / 调解员(CEDR)



香港 金钟 力宝中心一座 21 楼 2105 室 电话: (852) 2105 8400 传真: (852) 2690 0123 电邮: SHWL05@gmail.com

专业资格

执业年份: 2005 (香港) CEDR 认可调解员, 2010

简介

李大律师于 2005 年加入律师行业,之前曾在 IT 和投资银行领域工作。她的执业范围涵盖广泛的民事和刑事诉讼,特别是人身伤害、员工赔偿、公司、建筑管理、遗嘱认证和婚姻诉讼。她曾在高等法院和上诉法院以中文和英文处理民事和刑事上诉。

自 2010 年成为 CEDR 认可的调解员以来,李大律师经常被任命为一系列领域的调解员,包括一般合同、家庭纠纷、人身伤害、诽谤、合伙、继承(家庭及受抚养人的规定)条例和土地。

学历

香港大学法学硕士 剑桥大学文学硕士 香港城市大学法学专业证书 西安大略大学金融与经济研究学士

精选案例

HKSAR v. Ng Chin Yue Wilson and another [2015] 2 HKLRD 565, HCMA 684/2013 HKSAR v. CKS [2012] 3 HKLRD 588, CACC472/2010 HKSAR v. Ho Wing Yin [2010] 2 HKLRD 343, CACC50/2009

会员资格和任命

- 酷刑声请上诉委员会 (2023 现在)
- 私营骨灰安置所上诉委员会,会员(2023 现在)
- 入境事务审裁处, 总审裁员 (2022 现在)
- 输入优秀人才及专才咨询委员会,会员 (2020 现在)
- 交通审裁处小组,主席(2019 现在)
- 市政服务上诉委员会,副主席(2019 现在)
- 人事登记审裁处,审裁员 (2019 现在)
- 独立监察警方处理投诉委员会,成员 (2017 2023)
- 入境事务审裁处,副总审裁员 (2016 2022)
- 地产代理监管会纪律委员会,委任成员 (2014 2020)
- 上诉委员会(房屋), 会员 (2013 2019)
- 交通审裁处小组, 会员 (2013 2019)
- 入境事务审裁处,审裁员 (2012 2016)
- 香港特别行政区护照上诉委员会,会员 (2011 2017)
- 淫褻物品审裁处,审裁员 (2010 2019)

语言

英语、粤语、普通话